	Quality Policy	
	Revision: Issue 1	Author: C Gómez
	Release date: 3/1/2016	Approved: A Valdevitt

1. Policy Statement 政策声明

ALGI declares its commitment to excellence by holding quality and integrity to its highest standard across all activities worldwide. We recognize that every action taken by every employee of ALGI, impacts our standard of service. Because of this, we promote a culture of awareness and accountability from within. We strengthen our commitment over time maintaining a keen focus on continuous improvement and effective communication channels throughout our organization.

ALGI 承诺在全球业务中，保持最高标准的质量和诚信要求，追求卓越。我们认识到，每一位 ALGI 员工的行为都会影响我们的服务标准。正因为如此，我们提倡意识文化和强调内在责任。随着时间的推移，通过对持续改进和组织内有效沟通渠道的特别关注，我们的承诺将逐步加强。

ALGI is committed to complying with all client and scheme requirements, as well as abiding by all local legislation in every region where we conduct

ALGI 致力于符合所有客户和项目的要求，以及我们业务所在地的地方性法律法规。

2. Objective 目标

ALGI services are provided in a professional, independent and impartial manner and in full compliance with client requirements, all applicable local legislation, and applicable standard requirements, as well as ALGI approved methods, practices and policies.


ALGI提供专业、独立和公正的服务，完全符合客户的要求，符合当地适用的法律法规和适用的标准要求，并且符合ALGI认可的方法、实践与政策。

We continuously strive to reach the highest standard of quality through the implementation of a robust management system and continuous improvement processes.

我们通过实施健全的管理系统和持续改进的过程，不断努力以达到最高的质量标准。

3. Scope 范围

ALGI employees worldwide will strive for excellence, set forth in this Quality Policy. This applies to all ALGI business operations and administrative activities, including all situations, where required employees provide services in the field.

	Quality Policy	
	Revision: Issue 1	Author: C Gómez
	Release date: 3/1/2016	Approved: A Valdevitt

正如质量政策中所提，ALGI 全球各地的员工将努力追求卓越。这适用于 ALGI 所有的业务运营和行政活动，包括所有情形下，要求员工在现场提供服务。

4. Company Responsibility 公司职责


In order to guarantee the highest quality in all services rendered by ALGI worldwide, in an impartial, consistent and traceable manner, ALGI has implemented a comprehensive management system that promotes the ethical behavior and competence of our members, the health and safety of our stakeholders, the efficiency of our auditing methods, the integrity of our procedures, and the compliance of our activities with the established auditing standards that are used in our operations.

为了保证最高标准的质量要求，能够以公正的、一致的、可追溯的方式贯穿于ALGI全球范围的服中，ALGI已实施了一个全面的管理系统，以提升成员的道德行为和竞争能力、利益相关者的健康和安、审核方法的有效性、程序的完整性，以及我们的活动与运营中的已建立的审核标准的符合性。

The following practices are in place in order to achieve our quality goals:

为了实现我们的质量目标，我们已经采取了以下措施：

- * The compliance of the labor, health, safety and security law of the countries where it operates.
遵守相应国家的劳工、健康、安全与安保法。
- * The continuous and integral risk identification, analysis, evaluation, and management of its operation.
持续和完整的风险识别、分析、评价和管理。
- * The active prevention of any risk or injuries to any related interested party.
积极预防对利益相关方的风险或伤害。
- * The training of our members, as well as the evaluation of their competence and performance.
培训我们的成员，并对他们的能力和表现进行评估。
- * The continual improvement of our integrated management system processes and procedures.
持续改进我们的综合管理系统的流程和程序。
- * The implementation of environment protection programs in all their work centers.
在所有的办公场所实施环境保护方案。
- * The permanent effort to maintain customer satisfaction by the rendering of the most effective auditing service.
长期致力于提供最有效的审核服务以保证客户的满意度。
- *The permanent search for the most adequate controls to preserve information security and personal

	Quality Policy	
	Revision: Issue 1	Author: C Gómez
	Release date: 3/1/2016	Approved: A Valdevitt

data protection of all stakeholder engaged in our activities.

长期致力于寻求最恰当的管控措施，以保障所有参与我们活动的利益相关方的信息安全和个人数据保护。

5. Employee Responsibility 员工职责

ALGI Employees are committed to excellence in all activities undertaken in the name of ALGI. This implies all services, as well as interactions with all stakeholders, in all regions.

ALGI员工承诺，在所有以ALGI名义开展的活动中追求卓越表现，包含所有的服务，以及与各地区中所有利益相关者的互动。